
 

 

KOHTLA-JÄRVE LINNAVOLIKOGU ALATISE EELARVEKOMISJONI  2020.-2021.a. 

TEGEVUSARUANNE 

 

Periood: oktoober, 2020 – august, 2021 

 

Kohtla-Järve Linnavolikogu alatine eelarvekomisjon moodustati linnavolikogu poolt 1.novembri 

2017. a.otsusega nr 2 eesmärgil: 

- linnaeelarve- ja maksude  ning arengu seisukohalt  lahendamist  vajavate linnaelu  

probleemidega tegelemine; 

- linnaeelarve projekti kohta esitatud muudatuste ja ettepanekute läbivaatamine, vajadusel 

paranduste sisseviimine ja linnavolikogule esitamine ning muude volikogu istungi päevakorra  

projektis  olevate eelarvet  puudutavate küsimuste ja rahaliste vahendite kasutamise osas 

seisukoha võtmine. 

Komisjoni koosseis kinnitati 9. novembril 2017. a.otsusega nr 10. Komisjoni koosseisus oli 

tehtud linnavolikogu poolt muudatus 20.detsembril 2017.a., hetkel on komisjoni koosseis 5-

liikmeline: 

Valentina Kutuzova- esimees; 

Riina Ivanova - aseesimees; 

Komisjoni liikmed: Nikolai Kutašov, Jevgenia Maksimova, Maria Timofejeva. 

Komisjoni koosolekud toimusid reeglina üks kord kuus. 

Komisjon töötas koostöös linnavalitsuse teenistustega, eriti finantsteenistusega, volikogu 

alatiste komisjonidega. 

Aruande perioodil on komisjon pidanud kokku 12 koosolekut, millest 3 olid  ühised  

revisjonkomisjoniga. 11  komisjoni koosolekut toimusid elektroonilises vormis. Pean märkima, 

et ühised koosolekud toimusid tavaliselt järgmise plaani alusel: esimene osa - ühised tähtsad 

küsimused, mis on seotud eelarvega või linna arenguga, edasi – iga komisjon töötas eraldi 

oma töökava ja päevakorra alusel. 

Kõik protokollid on kättesaadavad avalikus dokumendiregistris võrgulehel www.kjlv.ee. 

Kõik komisjoni liikmed olid aktiivsed, initsiatiivsed ja distsiplineeritud. 12-st komisjoni istungist 

puudus ainult üks kord Jevgenia Maksimova. Pean tänama komisjoni liikmeid, et kui keegi ei 

saanud osaleda komisjoni töös, siis nad alati helistasid või kirjutasid minule. 

Koosolekutes on osalenud  linnavalitsuse töötajad:  linnapea Ljudmilla Jantšenko,  

abilinnapead Viive Keskküla,  Niina Aleksejeva,  Deniss Veršinin, Vitali Borodin, linnavara 

peaspetsialist Tatjana Orlova, finantsarenduse vanemspetsialist Igor Berezin. Olid kutsutud ka 

OÜ-gu OSK GRUPP juhatuse liige Leonid Hokkonen, OÜ-gu OSK GRUPP nõukogu esimees 



 

 

Tiit Lillemets. Igal istungil komisjoni töös osales ja kandis küsimused ette abilinnapea 

finantsküsimustes Viive Keskküla. 

Komisjon töötas töökava alusel, mis oli kinnitatud komisjoni istungil.  

Komisjoni töö oli plaaneeritud järgnevalt:  

1.Linnaeelarvega ja arenguga seotud tähtsad küsimused, et olla selle valdkonna sisuga kursis 

ja vajadusel pakkuda abilahendusi. Kuna seoses koroonaolukorraga linna rahaline seis oli 

muutlik, siis iga istungi esimese küsimusena me kuulasime abilinnapea Viive  Keskküla  

lühianalüüsi, mis on seotud eelarve täitmisega. 

2.Tulevase linnavolikogu  istungi päevakorra eelarvega seotud küsimused. 

Eelarvekomisjon oli määratud mitu korda juhtivkomisjoniks ja vaatas läbi ettepanekud ja 

muudatused. Küsimused on tähtsad ja seotud eelarvestrateegiaga ja eelarvega, s.h. 

lisaeelarvetega. 

Juhtivkomisjoni küsimused: 

1."Kohtla-Järve linna 2020. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine" – oktoober, 2020.a.,  

2."Kohtla-Järve linna eelarvestrateegia aastateks 2021-2024 vastuvõtmine" -  oktoober, 

2020.a, 

3."Kohtla-Järve linna 2020. aasta neljanda lisaeelarve vastuvõtmine” – detsember,  2020.a,  

4."Kohtla-Järve linna 2021. aasta eelarve vastuvõtmine” – detsember,  2020.a, veebruar, 

2021.a, 

5. "Laenu võtmine" – veebruar, 2021.a., 

6. „Kohtla-Järve linna 2021. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine” – juuni, 2021.a., 

7.Kohtla-Järve Linnavolikogu 29. oktoobri 2020. a määruse nr 79 „Kohtla-Järve linna 

eelarvestrateegia koostamise ning eelarve koostamise, vastuvõtmise, avalikustamise ja 

täitmise kord“ muutmine" – juuni, 2021.a. 

8.„Kohtla-Järve linna eelarvestrateegia aastateks 2022-2025 vastuvõtmine”  - juuni, 2021.a., 

august, 2021 

Eelarvekomisjon arutas läbi järgmised küsimused: 

1.Kohtla-Järve linna arengukava täitmise analüüs.  



 

 

2.Linna projektid Ahtme linnaosas, nende valmidus ja perspektiivid. 

3.OSK GRUPI OÜ arenguperspektiivid kriisiolukorras. 

4. Linna hankeplaani läbivaatamine.  

5. 2021. a. eelarve teede remondiks. 

6.Energia tarbimise analüüs renoveeritud linnavalitsuse hallatavates asutustes- 

lasteaiad, koolid, kultuuriasutused. 

7. Korteriühistutele raha eraldamine linna eelarvest Kohtla-Järve Linnavolikogu 31. 

oktoobri 2018. a määruse nr 32 „Korteriühistutele toetuse andmise kord“ alusel. 

8. Informatsioon kaasava eelarve menetlemisest. 

Ees on vähemalt 2 istungit vastavalt töökavale: 

1)Korteriühistutele raha eraldamine linna eelarvest teede remondiks - september, 

2)Linna hankeplaani täitmine- oktoobris 

Otsused: 

 Valitsusel võimalusel leida rahalised vahendid korteriühistutele toetuste 

suurendamiseks – november 2020, 

  Valitsusel näha ette Kohtla-Järve linna 2021. a eelarves teiseks lugemiseks 

200 000 eurot  Kohtla-Järve Linnavolikogu 31. oktoobri 2018. a määruse nr 32 

„Korteriühistutele toetuste andmise kord“ toetatavatele tegevustele- detsember, 

2020, 

 Kohtla-Järve Linnavalitsusel järgmiste aastate linnaeelarves näha ette suurem 

summa kvartalisiseste teede remondiks- aprill, 2021, 

 Teha linnavalitsusele ettepanek: suurendada linnaosalus projektides – märts, 

2021, 

 

 Täitmata töökava 2021.a. küsimus: 

 

1.Ida-Viru Keskhaigla arenguperspektiivid . Põhjus- haigla töötajad, s.h. juhid olid 

hõivatud koroona epideemiaga ja haigla arenguga. Sellepärast komisjon otsustas, 

et me külastame haiglat, kui koroonakriis on minevikus. Ma arvan, et see on 

järgmise komisjoni koosseisu küsimus. Aga Ida-Viru Keskhaigla hästi areneb ja 



 

 

linnaelanikud sellest teavad ja näevad. Täname haigla töötajaid. 

 

Soovin lisada, et mina komisjoni esimehena olen rahul komisjoni tööga nelja aasta 

jooksul. Minu jaoks, muidugi, see oli suur väljakutse, ma olen haridustöötaja, mitte 

finansist, kuid leian, et komisjonis töötavad  suure kogemusega ja kõrgharidusega 

inimesed ja komisjon oli koostatud õigesti. Ma tänan Teid - Riina Ivanova, Nikolai 

Kutašov, Jevgenia Maksimova ja Maria Timofejeva. 

Mina oskan töötada pere- ja koolieelarvega  ja meie kooli eelarve ei ole liiga väike- 

rohkem, kui 1 mln eurot. Muidugi, linnaeelarve on keerulisem ja tunduvalt suurem. 

Sellepärast ma väga palju töötasin dokumentidega, see võttis rohkem aega kui tol 

ajal, kui mina juhatasin hariduskomisjoni. Kuid see mulle meeldis, see oli minu 

jaoks uus. 

Tänan linnavalitsuse töötajaid koostöö ja abi eest, eriti abilinnapead Viive 

Keskkülat. 

 

Valentina Kutuzova 

volikogu eelarvekomisjoni esimees 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


